



MINISTRY OF PUBLIC AND BUSINESS SERVICE DELIVERY
Ministère des Services au public et aux entreprises

(Convention de La Haye du 5 Octobre 1961)

1. Country: / Pays :

Canada

This public document / Le présent acte public

2. has been signed by / a été signé par

3. acting in the capacity of / agissant en
qualité de

Notary Public

4. bears the seal / stamp of / est revêtu du
sceau / timbre de

Notary Public

Certified
Attesté

5. at / à

Toronto, Ontario

6. the / le

7. by / par

Manager Official Documents Services

8. N° / sous n°

9. Seal / stamp / Sceau / timbre :

10. Signature / Signature :



- This Apostille only certifies the signature, the capacity of the signer, and, where appropriate, the seal or stamp it bears. It does not certify the content of the document for which it was issued. Cette Apostille atteste uniquement la véracité de la signature, la qualité en laquelle le signataire de l'acte a agi et, le cas échéant, l'identité du sceau ou timbre dont cet acte est revêtu. Elle ne certifie pas le contenu du document pour lequel elle a été émise.
- This Apostille is not valid for use anywhere within Canada. L'utilisation de cette Apostille n'est pas valable au Canada.
- If this document is to be used in a country which is not party to the Hague Convention of 5 October 1961, it may need to be legalized by a consular office of the country of destination. Si ce document est destiné à un pays non partie à la Convention de La Haye du 5 octobre 1961, il pourrait nécessiter une légalisation par un consulat du pays de destination.
- To verify the issuance of this Apostille, see [www.officialdocuments.mgcs.gov.on.ca/en-US/validity-check/]. Cette Apostille peut être vérifiée à l'adresse suivante : [[https://www.officialdocuments.mgcs.gov.on.ca/fr-FR/validity-check/](http://www.officialdocuments.mgcs.gov.on.ca/fr-FR/validity-check/)]

① X auf $\mathbb{R}$

1. I am fluent in both Chinese and English.

PETITION NOTICE TO RESPONDENT

3. The said translation is, to the best of my knowledge and ability, the complete and correct translation of said document.

This 16th day of Jan., 2025

3Pili

WUWEN GUO

2025. 01. 16

表格 15-16
(第 15-16 条规则)

法庭案号: [REDACTED]

[REDACTED] 省皇座法庭 (家事法庭)

司法中心 [REDACTED]

申请方 [REDACTED]

应诉方 [REDACTED]

离婚申请书

法庭传唤文件

有关法律程序已针对您启动。申请方请求法院作出一个或多个针对您的命令或判决, 具体内容详见附页。如果您不同意申请方提出的请求, 您必须采取一定的措施以确保法院听取您的立场。此外, 您也可以向法院申请作出一个或多个对您有利、对申请方不利的命令或判决。

如果您不同意申请方提出的请求, 或希望对申请方提出请求, 您需要采取以下措施:

- 您或您的律师必须按照表格 15-19 准备答复, 或按照表格 15-20 准备答复和反申请, 并将副本送交申请方或其律师, 同时提交法院, 并附上送达证明。如果反申请中包含申请书未所提及的要求, 您必须通过第三方送达答复和反申请给申请方本人 (您本人不能直接送达)。
- 答复或答复及反申请必须连同送达证明一并提交法院:
 - a. 如果您在加拿大或美国被送达此申请书, 必须在送达后 30 天内 提交;
 - b. 如果您在加拿大或美国以外地区被送达此申请书, 必须在送达后 60 天内 提交。
- 如果您未能送达并提交答复, 法院可能在您缺席且未向您进一步通知的情况下, 对本申请书中的任何请求作出判决或命令, 包括解除您的婚姻关系和分割您的财产, 并且您可能会失去获得赡养或财产分割的权利。



Form 15-16
(Subrule 15-16)

[REDACTED]
[REDACTED]
(FAMILY LAW DIVISION)

JUDICIAL CENTRE

PETITIONER

RESPONDENT

PETITION

NOTICE TO RESPONDENT

A LEGAL PROCEEDING HAS BEEN COMMENCED AGAINST YOU. THE PETITIONER IS ASKING THE COURT TO MAKE ONE OR MORE ORDERS OR JUDGMENTS AGAINST YOU, PARTICULARS OF WHICH ARE SET OUT IN THE ATTACHED PAGES. IF YOU DO NOT AGREE WITH WHAT THE PETITIONER IS CLAIMING, YOU MUST TAKE CERTAIN STEPS TO MAKE SURE THAT THE COURT HEARS YOUR POSITION. ADDITIONALLY, YOU MAY ALSO ASK THE COURT TO MAKE ONE OR MORE ORDERS OR JUDGMENTS IN YOUR FAVOUR AGAINST THE PETITIONER.

IF YOU DO NOT AGREE WITH WHAT THE PETITIONER IS CLAIMING OR YOU WISH TO MAKE A CLAIM AGAINST THE PETITIONER, YOU NEED TO DO THE FOLLOWING:

- EITHER YOU OR YOUR LAWYER MUST PREPARE AN ANSWER IN FORM 15-19 OR AN ANSWER AND COUNTER-PETITION IN FORM 15-20, SERVE A COPY ON THE PETITIONER OR THEIR LAWYER AND FILE IT, WITH PROOF OF SERVICE IN THE COURT. IF THE COUNTER-PETITION SEEKS RELIEF NOT IN THE PETITION, YOU MUST ARRANGE TO SERVE THE ANSWER AND COUNTER-PETITION ON THE PETITIONER PERSONALLY THROUGH A THIRD PARTY (YOU CANNOT SERVE IT YOURSELF).
- THE ANSWER OR ANSWER AND COUNTER-PETITION MUST BE SERVED AND FILED (WITH PROOF OF SERVICE) WITH THE COURT:
 - a. WITHIN 30 DAYS AFTER THIS PETITION IS SERVED ON YOU, IF YOU WERE SERVED IN CANADA OR IN THE UNITED STATES; OR
 - b. WITHIN 60 DAYS AFTER THIS PETITION IS SERVED ON YOU IF YOU WERE SERVED OUTSIDE OF CANADA OR THE UNITED STATES.
- IF YOU FAIL TO SERVE AND FILE AN ANSWER, A JUDGMENT OR ORDER

I certify that this is a true copy
of the original document
Date: 16 day of Jan 2018